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Commissie onderzoek en advies samenwerking Moerse Boys en VV Zundert 

 

De opdracht/aanleiding 

De besturen van beide verenigingen hebben een commissie ingesteld voor het verkennen van een mogelijke 

samenwerking in de toekomst tussen beide verenigingen. Vooralsnog is gekozen de volgende velden te 

onderzoeken: 

1. Algemeen vrijwilligersbeleid 

2. Activiteiten jeugd 

3. Gezamenlijke inkoop 

4. Accommodatiemanagement. 

De commissie is als volgt samengesteld: 

 Namens Moerse Boys: Ad van den Brand, Hans Kokke en Arno Jochems 

 Namens VV Zundert   : John Bouw, Waldo Snepvangers en Fred Verheijen. 

De commissie heeft drie inhoudelijke sessies gehad en een eindgesprek gevoerd over het eindrapport. 

 

Inleiding 

De commissie is aan de slag gegaan met de opdracht van de besturen.  Op dit moment hebben we te maken 

met twee kerngezonde levensvatbare voetbalverenigingen. Het toekomstperspectief is ook redelijk gunstig. 

Alleen vragen enkele ontwikkelingen wel bijzondere aandacht. Een opsomming van deze ontwikkelingen is 

opgenomen bij  “eindconclusie en advies”.  Vooral de demografische ontwikkelingen vragen de nodige 

aandacht. Samenwerken in de nabije toekomst zou weleens zeer wenselijk kunnen zijn.  

   

De verkenning per deelterrein 

 

ALGEMEEN VRIJWILLIGERSBELEID 

Hierin lijken beide verenigingen in grote mate gelijkgestemd. Kaderleden en vrijwilligers worden in eerste 

instantie zoveel mogelijk gezocht binnen het ledenbestand van de verenigingen. In de volle breedte wordt 

gestreefd om dit op vrijwillige basis in te vullen, zoveel mogelijk zonder vergoeding in welke vorm dan ook. 

Uitzonderingen zijn daar op bijvoorbeeld trainersniveau. Afhankelijk van inzet en niveau kunnen hieraan in 

overleg vergoedingen worden gegeven. Het vinden van trainers en leiders bij de jongste jeugd blijkt bij beide 

verenigingen altijd redelijk soepel te verlopen, maar naarmate de jeugd wat ouder wordt, lijkt dit steeds meer 

moeite te kosten. Ouders/verzorgers haken vaak af bij B-C jeugd. Ondanks dit gegeven lukt het nog steeds om 

voor zowel jeugd als senioren, en bij de juiste inzet, voldoende mensen te vinden. Ook de personele bezetting 

van de verschillende commissies en besturen kan bestempeld worden als ”dik voldoende”.  Moerse Boys heeft 

± 180 kaderleden en vrijwilligers en vv Zundert ongeveer 130 kaderfuncties.  

Op basis van de eerder genoemde hoge mate van overeenkomsten tussen beide verenigingen en het 

voldoende aantal beschikbare vrijwilligers,  durven wij te stellen dat een duurzame samenwerking tussen beide 

verenigingen in de toekomst op vrijwilligersbeleid een grote kans van slagen heeft. Op een aantal fronten zou 

zelfs al een samenwerking kunnen worden gestart, zoals bijvoorbeeld: 

 Uitwisseling van (club) scheidrechters. 

 Uitwisseling van kantinepersoneel. 

 Bijeenkomsten van verschillende commissies. 

 Bijeenkomsten tussen verschillende coördinatoren. 

 Uitwisseling/samenkomst van maandagmorgenploegen (klein accommodatieonderhoud). 

 

Zolang beide verenigingen autonoom blijven opereren zal de effectiviteit beperkt zijn, de noodzaak niet acuut, 

maar de wenselijkheid wel aanwezig zijn. Ons advies in deze is om enige vorm van samenwerking rustig en 

bedacht op enkele (bovengenoemde) punten op te pakken en daar waar mogelijk, en na verloop van tijd, dit uit 

te bouwen.  
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ACTIVITEITEN JEUGD 

Door de commissie is vastgesteld dat er op dit punt zeer grote mogelijkheden liggen al op korte termijn te 

komen tot of te starten met een (duurzame) samenwerking. Er is een vergelijk gemaakt tussen beide 

verenigingen en de opgesomde activiteiten vertonen zeer veel overeenkomsten. Het gezamenlijk organiseren 

van activiteiten binnen de jeugdafdeling(en) is redelijk eenvoudig te realiseren. Deze kunnen zeer effectief 

bijdragen aan een (duurzame) samenwerking in de toekomst. Het starten hiermee zou zelfs al op korte termijn 

kunnen. VV Zundert heeft bijvoorbeeld Sinterklaasavond en Moerse Boys een Pietenavond. Hoe compleet kun 

je het plaatje maken als je dit samenvoegt?  Ook lijkt de noodzaak voor samenwerking aanwezig. Beide 

verenigingen kampen met teruglopende belangstelling bij een aantal activiteiten en door het samenvoegen of 

het organiseren van nieuwe activiteiten,  zou dit nieuw leven kunnen worden ingeblazen. Ook zou je kunnen 

spreken van een financiële noodzaak als er naar de kosten wordt gekeken die het organiseren van deze 

activiteiten met zich mee brengen, zoals bijvoorbeeld het huren van de sporthal. De wenselijkheid om te 

komen tot een samenwerking is zeker aanwezig en de commissie durft te stellen, dat dit zeker niet hoeft te 

blijven bij alleen de jeugdafdelingen. Ons advies is om hier zeker mee aan de slag te gaan en de beide 

activiteitencommissies op korte termijn de mogelijkheden hierover te laten bespreken. 

Hieronder worden een aantal activiteiten genoemd,  waarbij een samenwerking op korte termijn van 

toepassing zou kunnen zijn: 

 Teerfeest jeugd/zaalvoetbal 

 Voetbalquiz 

 Avon(d)turentocht 

 Jeugdbingo 

 Voetbalclinics 

 Vriendjes/vriendinnetjesdag 

 E/F kamp 

 Vrijwilligersdag 

 Jeugdtoernooi 

 Toppertjes-/pannenkoekentoernooi 

 Sportstimulering 

 Sinterklaas/Pietenavond 

 

GEZAMENLIJKE INKOOP 

De commissie heeft de grootste leveranciers van beide verenigingen geïnventariseerd. Het blijkt dat beide 

clubs met voornamelijk dezelfde leveranciers samenwerken. Samenvoeging van inkoopactiviteiten biedt naar 

onze mening nauwelijks een financieel voordeel, zeker omdat er geleverd moet worden op twee 

accommodaties en er ook nog rekening moet worden gehouden met sponsorbelangen. 

 

ACCOMMODATIEMANAGEMENT 

Beide clubs huren de accommodatie van de gemeente. Het is nog ongewis hoe het sportbeleid van de 

gemeente verder gestalte krijgt in het licht van de gekozen richting van regiegemeente. Beide clubs hebben 

hun eigen werkwijze m.b.t. het uitvoeren van (klein)-onderhoud aan de velden, gebouwen en 

randvoorzieningen (tribunes, dug-outs, beplanting, paden etc.). Uiteraard zijn daar grote overeenkomsten in de 

aanpak te bespeuren. Als de verantwoordelijkheden/taken gaan toenemen is het pas echt zinvol hierop te gaan 

voorsorteren qua samenwerking. Misschien nog wel in een groter verband met de andere zusterverenigingen. 

Een en ander uiteraard afhankelijk van het (zwaardere) pakket dat de gemeente zal overlaten aan de 

verenigingen.  Gezamenlijk accommodatiemanagement op dit moment heeft dus weinig toegevoegde waarde. 

Uiteraard is het wel mogelijk, dat onze accommodatievrijwilligers elkaar een keer ontmoeten om de nodige 

kennis en ervaringen te delen (zie opsomming bij algemeen vrijwilligersbeleid). 
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Eindconclusie en advies commissie 

Onze opdracht was om te onderzoeken of een (duurzame en structurele) samenwerking op de eerder 

genoemde onderdelen tussen de beide verenigingen in de toekomst mogelijk zou zijn. Welnu, binnen het 

onderdeel jeugdactiviteiten liggen hier grote mogelijkheden. Onze jeugd is onze toekomst, zij zullen bepalend 

zijn voor het voetbal binnen de gemeente Zundert over enkele jaren. Daarnaast zijn wij van mening dat 

bovenstaande ook geldt voor de senioren, maar dit stond niet in de opdracht vermeld vandaar dat dit buiten 

beschouwing is gebleven.   

 

Zundert,  3 oktober 2015. 

 

 

Advies besturen beide verenigingen 

Op de eerste plaats willen we onze complimenten en waardering uitspreken voor de zorgvuldige wijze waarop 

de commissie haar onderzoek heeft verricht en voor het gedegen rapport dat zij hebben afgeleverd.  

De beide besturen onderschrijven de inhoud van het voorliggende rapport volledig en zijn van oordeel dat het 

samenwerken op het gebied van deze jeugdactiviteiten verder uitgewerkt kan worden. Andere zich 

aandienende vormen van samenwerking, waaronder gezamenlijke activiteiten voor de senioren, kunnen ook 

zeker onderzocht en uitgewerkt worden. 

 

Zoals ook in het rapport van de commissie staat te lezen, hebben we op dit moment te maken met twee 

kerngezonde en levensvatbare voetbalverenigingen. Het toekomst perspectief van beide verenigingen is 

bovendien redelijk gunstig te noemen. In dat kader dient geconstateerd te worden dat een acute noodzaak om 

te komen tot een heel intensieve samenwerking op dit moment dan ook ontbreekt.  

 

Tevens dient opgemerkt te worden dat een verdere intensivering -door bijvoorbeeld reeds gezamenlijk gebruik 

te gaan maken van een van de beide accommodaties- zeker op korte termijn niet tot de mogelijkheden 

behoort. De ruimte op beide locaties is daartoe gewoonweg te beperkt. Dit knelpunt is door beide besturen 

reeds kenbaar gemaakt bij de gemeente Zundert. Om te komen tot verdergaande intensieve samenwerking zal 

de gemeente moeten zorgen voor een centraal gelegen sportaccommodatie van voldoende omvang en tevens 

toekomstbestendig.  

 

Om te zorgen dat de jeugd de toekomst heeft en zal houden heeft het verkrijgen van een centrale 

toekomstgerichte sportaccommodatie de hoogste prioriteit.  

 

 

Zundert,  25 oktober 2015. 

 

Namens het bestuur van de VV Moerse Boys  Namens het bestuur van de VV Zundert 

 

 Anton Daamen, voorzitter    Mike van Ommen, voorzitter   

 

 


